
Algemene ledenvergadering 09-03-2023 
Locatie: ’t Schippershuis Terherne 
Aanvang bijeenkomst 17.30 uur; 
Aanvang vergadering: 20.00 uur 
 
Voorafgaand aan de ALV hebben de leden kunnen genieten van een uitvoerig buffet 
 

 
Welkomstwoord voorzitter 
De voorzitter opent de vergadering nadat er kort gesproken is door een aantal nieuwe leden en door 
de eigenaresse van ’t Schippershuis, Suzanne Kloosterman. 
 
Ingekomen stukken 
Er zijn voor deze vergadering  geen nieuwe stukken ingebracht. 
Jan Bijlholt benoemt nog kort dat aan het  OVS lid HZPC het predicaat Koninklijk is toegekend. 
 
Notulen 2022/21 
Er wordt teruggeblikt op de vorige algemene ledenvergadering, de volgende zaken worden kort 
besproken; 

- Gift Oekraïne 
- Afscheid Jeroen Blaauw 
- Weinig activiteiten wegens Covid 

Vanuit de aanwezige leden zijn er geen vragen over de notulen, deze worden goedgekeurd. 
 
Activiteiten 2022 
Na de Covid pandemie is de start van de bijeenkomsten van de OVS weer goed van start gegaan, o.a. 
de volgende activiteiten hebben plaatsgevonden; 

- Borrel café ’t Hert 
- Gezamenlijke avond met de gemeente 
- Boottocht Vlieland met Sleepboot De Holland 
- BBQ bij de Palingfabriek 
- Bezoek Melkveehouderij de Swettepoel (familie Rijpkema) 
- Gemeenschappelijke avond met VvBL en ONG in Zalencentrum St. Nicolaasga/ presentatie  

Holiday Ice/ presentatie Rintje Ritsma 
- Informatieavond in het gemeentehuis met een presentatie van Lourens Bergsma over de rol 

van de gemeente en een presentatie van  Bas Doets m.b.t. het opnieuw vastleggen van het 
sociaal economisch beleid voor de komende jaren 

- Kerstborrel Snowcentre Joure 
 
Het ledenaantal is stabiel gebleven, er zijn zelfs iets meer aanmeldingen geweest ten opzichte van 
vorig jaar. 
 
Jan Bijlholt benoemt dat er meerdere keren per jaar  gesprekken plaatsvinden tussen de 
ondernemersverenigingen OVS, VvBL en ONG en de gemeente; zijdens de gemeente nemen aan deze 
gesprekken deel de wethouder Economische Zaken en Lourens Bergsma en Dick Schuurman.  
 
Financiën 
De  opbrengst uit contributies bedroeg in totaal dit jaar +/- € 36.000,- 
De kosten van de activiteiten bedroegen +/- € 48.000,- (Sleepboot De Holland was relatief duur) 
Ook worden de kosten van de activiteiten/SO’s duurder. 
De website is ontwikkeld, hier was reeds € 10.000,- voor begroot. 



 
De kascommissie doet verslag en vermeldt dat er geen onregelmatigheden zijn aangetroffen. De 
kascommissie complimenteert  de penningmeester over de wijze waarop de financiële administratie 
wordt  gevoerd.  
 
De kascommissie stelt voor aan de vergadering om decharge te  verlenen  aan het bestuur. 
 
De leden verlenen  vervolgens decharge aan het bestuur  voor het gevoerde beleid over het jaar 
2022.  
 
Nieuwe kascommissie; 

- Foppie van Terwisga 
- Mathilde Soeting 

 
Voorgesteld wordt aan de vergadering de contributie, wegens de toenemende kosten,  voor het 
kalenderjaar 2023 te verhogen met € 10,- van € 110,- naar € 120,-. 
Het voorstel wordt akkoord bevonden door de aanwezige leden. 
 
Nieuwe leden 
Jan Bijlholt noemt de namen van de  nieuwe leden. 
 
Bestuurswisselingen 
Er treden deze ALV twee bestuursleden af; 

- Berend Westra 
- Frija Beetstra 

Berend heeft acht jaar lang de rol van secretaris vervuld. Jan bedankt hem voor zijn jarenlange inzet 
voor de vereniging.  
 
Frija is niet langer als zelfstandig ondernemer actief en heeft kenbaar gemaakt (mede daarom) uit 
het bestuur te willen treden. Frija is nog wel bereid op de achtergrond ondersteunend actief te 
blijven. Jan bedankt Frija voor haar inzet. Frija kent veel jonge leden; voor de vereniging is het heel 
goed dat er aanwas is van jonge leden.  
 
Vera Stilma  is bereid het bestuur te komen versterken. Als dat bevalt zal zij volgend jaar toetreden ot 
het bestuur.  
 
De OVS is nog  op zoek naar nieuwe bestuursleden voor functie van  secretaris en volgend jaar voor 
de functie van penning meester. 
 
Komend jaar 
Jan Bijlholt benoemt kort enkele bijeenkomsten voor de komende maanden; 

- Nieuwe ledenavond/diner 
- Gezamenlijke avond met de gemeente in april 
- Zomeractiviteit 

 
Rondvraag 

- De enquête opgesteld door Bas Doets zal worden verzonden aan alle leden met de vraag aan 
alle leden om deze in te vullen 

- Er zijn leden die meerdere  mails tegelijk krijgen bij uitnodigingen van de OVS, dit zou 
verholpen moeten zijn/worden met de nieuwe website 

- Er zijn ook leden die geen mails ontvangen, deze zullen hun gegevens moeten controleren op 
de website 



 
De vergadering wordt door de voorzitter afgesloten. 
 
Naast bovenstaande zaken krijgt de organisatie van Bregepop kort het woord om hun verhaal te 
doen over Bregepop 2023. 
 
De nieuwe website wordt vervolgens uitgebreid gepresenteerd aan de aanwezige leden. 
 
 


